

CSTM 2023 Montréal – Moving Forward after 25 years of evolution

The Canadian Society for Transfusion Medicine Annual Conference is open for registration and Dr. Anne-Sophie Lemay and Dr. Marc Germain, are very pleased to invite you to attend! Join us from **May 25 to 28** in Montreal to exchange with colleagues and learn about the latest advancements in our field. During these four days, you will experience an exceptional [scientific program](#)!

This conference represents a unique opportunity for healthcare professionals involved in transfusion medicine to share our knowledge, to learn about the most recent advancements in Transfusion Medicine and to appreciate everyone's contribution to improve transfusion therapy.

Registration

Note: There is a combined membership renewal/conference registration option for CSTM 2023 In Montreal. **Early Bird rates until April 30th**!

CSTM 2023 Call for Abstracts

You are invited to submit abstracts for poster and/or oral presentation at the 2023 CSTM Conference until **March 24, 2023**. For details on abstract requirements, please see [Abstract Guidelines](#).



CSTM 2023 Social Events:

Don't miss out on the fun! Remember to register for the **President's Reception** May 25th at nominal cost of \$20.00. For some delegates, this will be the first chance to reconnect with colleagues in person since the Covid pandemic disrupted our lives. The **Exhibitor's Reception** May 26th will provide a unique opportunity to connect with industry representatives who will be delighted to showcase their products.

Upcoming Educational Events :

- [The international symposium on individualized behavioral deferral criteria](#) is an international symposium, organized by Héma-Québec and Canadian Blood Services, on the strategies to mitigate the risk of transfusion-transmitted infections following the removal of deferral criteria related to sexual orientation. This virtual event will take place on **April 20th**.
- Canadian Vascular Access Association (CVAA) [national conference](#) (**April 26-28, 2023**) in Toronto, Ontario will offer a 10% discount for CSTM members to attend.
- [ORBCoN and CBS's 18th Annual Transfusion Medicine Educational Web Conference Symposium](#) will take place on **April 27th, 2023** and promises to be an educational and insightful experience, filled with opportunities to connect with experts and broaden your knowledge. We encourage you to mark your calendars and make every effort to attend the online event.
- [ISBT Gothenburg](#) is a 5-day face-to-face transfusion medicine congress to be hosted in Gothenburg, Sweden, from **June 17-21, 2023**. This will be an enriching educational experience for transfusion medicine professionals with up-to-date research data, lectures from experts in the field, high-quality scientific content, high-value interactions between professionals, and relevant peer-to-peer networking.

Recent Blogs:

Check out the latest "Meet the Board" Blog:

[HERE](#) to learn about Deanna Dillabough and the Secretary position.

What else? Check out the [CSTM Website!](#)



SCMT 2023 Montréal – Regard vers l’avenir après 25 ans d’évolution

La Conférence annuelle de la Société canadienne de médecine transfusionnelle est ouverte à l’inscription et Dre Anne-Sophie Lemay ainsi que Dr Marc Germain sont très heureux de vous y convier! Joignez-vous à nous **du 25 au 28 mai** à Montréal pour échanger avec des collègues et en apprendre davantage sur les dernières avancées dans notre domaine. Pendant ces quatre jours, vous ferez l’expérience d’un [programme scientifique exceptionnel!](#)

Cette conférence représente une occasion unique pour les professionnels de la santé impliqués en médecine transfusionnelle de partager leurs connaissances pour en apprendre davantage sur les plus récentes avancées en médecine transfusionnelle et pour apprécier la contribution de chacun à l’amélioration de la thérapie transfusionnelle.

Inscription

Remarque: Il y a une option combinée de renouvellement d’adhésion et d’inscription au congrès de la SCMT 2023 à Montréal. **Tarif hâtif jusqu’au 30 avril !**

Congrès SCMT 2023- Appel au résumé scientifique: Nous vous invitons à soumettre un résumé scientifique pour affiche ou présentation orale au congrès SCMT 2023. Les soumissions doivent être reçues au plus tard le **24 mars 2023**. [Lignes directrices sur les résumés](#)



Événements sociaux de la SCMT :

N’oubliez pas de vous inscrire à la **Réception du président** le 25 mai au coût de 20 \$. Pour certains délégués, ce sera la première occasion de renouer avec des collègues en personne depuis la pandémie COVID-19.

La réception des exposants, qui aura lieu le 26 mai, sera une occasion unique de rencontrer les représentants de l’industrie qui seront ravis de vous présenter leurs produits.

Événements éducatifs à venir :

- [Le Symposium international sur les critères comportementaux d’exclusion individualisés \(en anglais uniquement\)](#) est un symposium international, organisé par Héma-Québec et la Société Canadienne du Sang, sur les stratégies pour limiter les risques associés aux dons provenant de donneurs gbHARSAH. Cet événement virtuel aura lieu **le 20 avril** prochain.
- L’Association Canadienne d’Accès Vasculaire (ACSV), pour son [congrès national \(26-28 avril 2023\)](#) à Toronto en Ontario, offre une réduction de 10% aux membres de la SCMT qui désirent y assister.
- [Le 18e Symposium annuel éducatif sur la médecine transfusionnelle d’ORBCoN et de la SCS](#) en conférence Web aura lieu **le 27 avril 2023** et promet d’être une expérience instructive vous permettant de communiquer avec des experts et d’élargir vos connaissances. Nous vous encourageons à réserver la date à votre calendrier et à faire tous les efforts possibles pour assister à l’événement en ligne. (en anglais)
- [ISBT Gothenburg](#) est un congrès de 5 jours sur la médecine transfusionnelle qui se tiendra à Göteborg, en Suède, du **17 au 21 juin 2023**. Il s’agit d’une expérience éducative enrichissante pour les professionnels de la médecine transfusionnelle avec la présentation de données de recherche à jour, des conférences d’experts, un contenu scientifique de haute qualité, des interactions de grande valeur entre professionnels et une opportunité de réseautage entre pairs.

Blogues récents :

Découvrez le dernier blogue « Meet the Board »; [ICI](#) pour en savoir plus sur Deanna Dillabough et le poste de secrétaire de la SCMT. *(En anglais seulement)*

Quoi d’autre ? Consultez [le site Web de la SCMT !](#)

